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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
 SĒDES PROTOKOLS 

Tukumā  

2025. gada 16. janvārī        Nr. TND/25/1 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde sasaukta 2025. gada 16. janvārī plkst. 10.30 

Talsu ielā 4, Tukumā, Tukuma novadā. Sēde ir atklāta un notiek klātienē, izmantojot elektronisko 

balsošanas sistēmu dokumentu vadības programmā “LIETVARIS”. Paralēli tiek izmantots 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīks (attēla un skaņas pārraide reālajā laikā). 

Sēdi plkst. 10.31 atklāj un vada Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja Dace 

Adiņa, protokolē lietvedības sekretāre Anita Belousa. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts. 

Sēdē piedalās: 

- Izglītības, kultūras un sporta komitejas septiņi balsstiesīgie deputāti: Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, 

Andris Fridrihsons, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš (līdz plkst. 12.40), Inga Priede, Edīte Zelča; 

(nepiedalās divi balsstiesīgie deputāti: 

Ilze Gotfrīda-Siliņa – pārejoša darbnespēja, 

Oskars Kambala – atrodas komandējumā); 

deputāti: 

- Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Juris Šulcs, domes priekšsēdētāja vietnieks attīstības politikas 

jautājumos Imants Valers, domes priekšsēdētājs Gundars Važa (attālināti, izmantojot tiešsaistes 

videokonferences sarunu rīku Zoom); 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

- Anita Belousa, Lelde Bičuša, Sanita Bļodniece, Juris Kožeurovs, Ivars Liepiņš (no plkst. 11.14), 

Laura Stūrīte, Inese Valtere, Tamāra Vaļuka, Arturs Vinbergs, Zanda Zorenberga (līdz darba 

kārtības 3. jautājumam), Sintija Zekunde; 

pašvaldības iestāžu darbinieki: 

- Laura Bičkovska – Kandavas Multifunkcionālā jaunatnes iniciatīvu centra “Nagla” vadītāja, 

- Kristīne Logina – Tukuma novada Izglītības pārvaldes juriste (līdz darba kārtības 4. jautājumam), 

- Sandis Ozoliņš – Tukuma novada Izglītības pārvaldes jaunatnes lietu speciālists; 

- Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja (līdz darba kārtības 4. jautājumam), 

- Laura Šmite – Lapmežciema pagasta pārvaldes vadītāja (attālināti, izmantojot tiešsaistes 

videokonferences sarunu rīku Zoom), 

- Annija Ūdre – Jaunatnes iniciatīvu centra vadītāja (līdz plkst. 12.20); 

http://www.tukums.lv/
mailto:pasts@tukums.lv
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UZAICINĀTI: 

- biedrības “MX Jaunpils” vadītājs Ikars Leimanis  – par darba kārtības 4. jautājumu, 

- biedrības “Tukuma BMX riteņbraukšanas klubs” vadītājs Aivo Bučiņš – par darba kārtības 

5. jautājumu; 

citi: 

- Liena Trēde – laikraksta “Neatkarīgās Tukuma Ziņas” žurnāliste. 

Sēdes izsludinātā darba kārtība: 

1. Par grozījumu Tukuma novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā Nr. TND/24/295 “Par 

Tukuma novada izglītības ekosistēmas attīstības stratēģijas izstrādes uzsākšanu” 

(prot. Nr. 6, 24. §). 

2. Par speciālās izglītības iestādes licencēto speciālās izglītības programmu īstenošanu 

vienuviet Tukuma pilsētā. 

3. Par grozījumiem Milzkalnes sākumskolas nolikumā. 

4. Par finansiālu atbalstu Latvijas čempionātam motokrosā. 

5. Par finansiālu atbalstu BMX sacensību organizēšanai Tukuma pilsētā. 

6. Par papildu finansiālu atbalstu FK Tukums 2000 dalībai 2024. gada Latvijas virslīgas 

čempionātā. 

7. Par pašvaldībai piederošu telpu nomas maksas un maksājumu, kas saistīti ar telpu lietošanu, 

atlaidi nevalstiskajām organizācijām. 

8. Informatīvs – Gada pārskats par 2024. gadā paveikto un 2025. gadā plānoto jaunatnes jomā. 

Balsojums par darba kārtības jautājumiem 

Sēdes vadītāja Dace Adiņa aicina balsot par sēdes darba kārtību, ja deputātiem nav 

ierosinājumu vai priekšlikumu. 

Par darba kārtību balso: 

"PAR"  -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga 

Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: apstiprināt šādu sēdes darba kārtību: 

1. Par grozījumu Tukuma novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā Nr. TND/24/295 “Par 

Tukuma novada izglītības ekosistēmas attīstības stratēģijas izstrādes uzsākšanu” 

(prot. Nr. 6, 24. §). 

2. Par speciālās izglītības iestādes licencēto speciālās izglītības programmu īstenošanu 

vienuviet Tukuma pilsētā. 

3. Par grozījumiem Milzkalnes sākumskolas nolikumā. 

4. Par finansiālu atbalstu Latvijas čempionātam motokrosā. 

5. Par finansiālu atbalstu BMX sacensību organizēšanai Tukuma pilsētā. 

6. Par papildu finansiālu atbalstu FK Tukums 2000 dalībai 2024. gada Latvijas virslīgas 

čempionātā. 

7. Par pašvaldībai piederošu telpu nomas maksas un maksājumu, kas saistīti ar telpu lietošanu, 

atlaidi nevalstiskajām organizācijām. 

8. Informatīvs – Gada pārskats par 2024. gadā paveikto un 2025. gadā plānoto jaunatnes jomā. 
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1. § 

Par grozījumu Tukuma novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā Nr. TND/24/295  

“Par Tukuma novada izglītības ekosistēmas attīstības stratēģijas izstrādes uzsākšanu” 

(prot. Nr. 6, 24. §) 

ZIŅO: Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga 

Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par grozījumu Tukuma 

novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā Nr. TND/24/295 “Par 

Tukuma novada izglītības ekosistēmas attīstības stratēģijas izstrādes 

uzsākšanu” (prot. Nr. 6, 24. §)” (lēmuma projekts pievienots protokola 

pielikumā). 

2. § 

Par speciālās izglītības iestādes licencēto speciālās izglītības programmu īstenošanu 

vienuviet Tukuma pilsētā 

ZIŅO: Zanda Zorenberga – Attīstības nodaļas projektu vadītāja. 

JAUTĀJUMI: Mārtiņš Limanskis, Andris Fridrihsons. 

ATBILDES: Dace Strazdiņa, Zanda Zorenberga. 

IZSAKĀS: Inga Priede, Andris Fridrihsons, Edīte Zelča, Juris Šulcs, Inga Priede, Dace Strazdiņa, 

Mārtiņš Limanskis, Modris Liepiņš, Dace Adiņa. 

Dace Strazdiņa, atbildot Mārtiņam Limanskim par lēmuma projektā norādīto teritoriālo 

vienību – Tukuma pilsētu –, paskaidro, ka, veicot datu analīzi, konstatēts, ka 60 % izglītojamo 

Tukuma novada pamatskolā “Spārni” ir Tukuma pilsētā dzīvojošie bērni. Ja specializēto izglītības 

iestādi pārceļ ārpus Tukuma pilsētas, tad lielākajai daļai izglītojamo netiks nodrošināta izglītības 

pieejamība atbilstoši viņu vajadzībām. Tukuma novada pamatskolā “Spārni” speciālās izglītības 

programmu īstenošanai nodrošināta laba materiāli tehniskā bāze un nepieciešamie speciālisti, t.sk. 

speciālistu pakalpojumi tiek sniegti arī citu iestāžu bērniem. Pārceļot uz citu adresi ārpus Tukuma, 

tiktu pasliktināta šo speciālistu pieejamība. Projekta realizācijas termiņš ir pagarināts līdz 

2027. gada 1. septembrim. 

Edīte Zelča norāda, ka ir principā pret lēmuma projektu, jo, koncentrējot šos bērnus vienā 

ēkā, tiek pasliktināts viņu stāvoklis. Neizprot prasību, ka speciālās izglītības iestādes programmu 

īstenošanas vietai jābūt vienā adresē, jo šiem bērniem svarīgi uzturēties mazās kopās. Piebilst, ka 

Lamiņos bērniem ļoti labi apstākļi. 

Juris Šulcs izsaka viedokli, ka, pārveidojot pirmsskolas izglītības iestādi par skolu, būs 

veicami ļoti lieli pašvaldības ieguldījumi. Ja rezultātā bērnu stāvoklis pasliktinās, tad nav šādam 

projektam pamatojuma. Pauž viedokli, ka detalizēti jāizpēta ekonomiskais pamatojums un varbūt 

jāatsakās no šāda projekta. 

Notiek debates par iepriekš notikušajām diskusijām, projektu un tā nosacījumiem. 

Dace Strazdiņa piebilst, ka projekts ir jāiesniedz janvārī. Pašvaldībai būs ļoti daudz 

jāiegulda jebkurā gadījumā, jo neviena no izglītības iestāžu ēkām šobrīd nav tādā stāvokli, lai, 
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uzlabojot kvalitāti, varētu nodrošināt speciālās izglītības iestādes licencēto speciālās izglītības 

programmu īstenošanu vienuviet. 

Mārtiņš Limanskis izsaka ierosinājumu, ņemot vērā projektam nepieciešamo pašvaldības 

finansējumu 70 % apmērā, lēmuma projektu skatīt un konceptuāli vienoties Finanšu komitejā. Uz 

Finanšu komiteju lūdz lēmuma projektu papildināt ar informāciju par nepieciešamiem 

ieguldījumiem, pārbūvējot skolas vajadzībām Tukuma pirmsskolas izglītības iestādes “Taurenītis” 

ēku vai ēku Lamiņos. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai Finanšu komitejai, 

papildinot ar informāciju par ekonomisko pamatojumu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga 

Priede, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  1 (Edīte Zelča) 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par speciālās 

izglītības iestādes licencēto speciālās izglītības programmu īstenošanu 

vienuviet Tukuma pilsētā” (lēmuma projekts pievienots protokola 

pielikumā). 

3. § 

Par grozījumiem Milzkalnes sākumskolas nolikumā 

ZIŅO: Kristīne Logina – Tukuma novada Izglītības pārvaldes juriste. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga 

Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par grozījumiem 

Milzkalnes sākumskolas nolikumā” (lēmuma projekts pievienots 

protokola pielikumā). 

4. § 

Par finansiālu atbalstu Latvijas čempionātam motokrosā 

ZIŅO: Juris Kožeurovs – Kultūras, sporta un komunikācijas nodaļas sporta speciālists, 

Ikars Leimanis – biedrības “MX Jaunpils” vadītājs. 

JAUTĀJUMI: Mārtiņš Limanskis, Dace Adiņa, Modris Liepiņš, Andris Fridrihsons, Mārtiņš 

Limanskis, Juris Šulcs. 

ATBILDES: Ikars Leimanis, Ivars Liepiņš, Sandis Čilipāns. 

IZSAKĀS: Gundars Važa, Andris Fridrihsons, Juris Šulcs, Dace Adiņa. 
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Ikars Leimanis informē un sniedz prezentāciju par biedrības “MX Jaunpils” darbību un 

organizētajām sacensībām. Atbild uz deputātu jautājumiem un paskaidro, ka biedrības 

organizētajam Līgo kausam nav federācijas finansējuma. Informē, ka par finansējumu jāzina pirms 

federācijas sacensību kalendāra sastādīšanas. Biedrībai “MX Jaunpils” bija jāsniedz atbilde 

federācijai par sacensību organizēšanu, bet vēl nebija pašvaldības lēmuma par papildu 

finansējumu. Lēmums par finansējuma piešķiršanu ļautu pieteikties čempionāta organizēšanai 

2026. gadā. Šogad Latvijas čempionāts tiks organizēts Kandavā. 

Sandis Čilipāns skaidro par biedrības oktobrī iesniegto iniciatīvu pieteikumu, no kurām 

Sporta komisija atbalstīja 4000 euro piešķiršanu Līgo kausam. Tobrīd vēl nebija skaidrības, vai 

šāds čempionāts tiks rīkots. Šobrīd “vilciens” aizgājis, jo 10. janvārī tika paziņots, ka čempionāts 

notiks Kandavā. 

Ivars Liepiņš norāda, ka komunikācija turpmāk jāuzlabo un jālemj savlaicīgāk. Izsaka 

viedokli, ka par finansējumu lielajiem sporta pasākumiem jāskata ārpus sporta iniciatīvām, jo tas 

nav atbalsts biedrībai ikdienas sportošanai. 

Juris Šulcs uzsver, ka nākotnē jāievieš ilgtermiņa plānošana, lielajiem sporta pasākumiem 

gadam paredzot konkrētu summu, kuras ietvaros iespējams lemt par finansējumu šādiem 

pasākumiem. 

Gundars Važa piekrīt, ka jāvienojas par konkrētu naudas apjomu lielajiem sporta 

pasākumiem ārpus iniciatīvām. Tāds finansējums ir jāplāno uz nākamo gadu. Izsakās par absurdo 

sporta federāciju rīcību, organizējot čempionātus, bet neparedzot tiem finansējumu. Piebilst par 

Valsts kontroles ziņojumā minēto, ka pašvaldībām jārūpējas par tautas sportu. 

Andris Fridrihsons izsakās, ka svarīgi labo ierosinājumu neaizmirst, bet realizēt. 

Iesniegts priekšlikums: 

Pieņemt zināšanai – iesniedza Dace Adiņa. 

Balsojums par Daces Adiņas iesniegto priekšlikumu “Pieņemt zināšanai”: 

"PAR"  -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga 

Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

Priekšlikums pieņemts. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga 

Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
pieņemt zināšanai informāciju par lēmuma projektu “Par finansiālu 

atbalstu Latvijas čempionātam motokrosā”. 

5. § 

Par finansiālu atbalstu BMX sacensību organizēšanai Tukuma pilsētā 

ZIŅO: Juris Kožeurovs – Kultūras, sporta un komunikācijas nodaļas sporta speciālists, 

Aivo Bučiņš – biedrības “Tukuma BMX riteņbraukšanas klubs” vadītājs. 

JAUTĀJUMI: Inga Priede, Rimants Liepiņš, Imants Valers, Andris Fridrihsons. 
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ATBILDES: Aivo Bučiņš, Sandis Čilipāns, Ivars Liepiņš. 

IZSAKĀS: Juris Šulcs, Dace Adiņa, Juris Kožeurovs, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Sandis 

Čilipāns, Edīte Zelča, Andris Fridrihsons, Gundars Važa, Laura Stūrīte. 

Aivo Bučiņš informē par nacionāla līmeņa sacensību organizēšanas tiesībām Tukumā un 

atbild uz deputātu jautājumiem, norādot, ka bez pašvaldības līdzfinansējuma nevar minētās 

sacensības noorganizēt, un tad to organizēšana pāriet citām pilsētām. Skaidro par finansējumu, par 

ekonomisko pamatojumu. 

Notiek debates par finansējuma piešķiršanu lielajiem sporta pasākumiem un sporta 

iniciatīvām. 

Sandis Čilipāns skaidro par iesniegtajām biedrības “Tukuma BMX riteņbraukšanas klubs” 

iniciatīvām un tām piešķirto pašvaldības finansējumu. Norāda, ka šīm sacensībām iniciatīvu 

pieteikumā finansējums netika prasīts. Paskaidro par lēmuma projektā minēto summu 3000 euro 

un piebilst, ka jāvērtē kopskatā ar finansējumu citām biedrībām. 

Juris Šulcs piebilst, ka biedrības dara to pašu, ko interešu izglītības iestādes, tikai interešu 

izglītība to veic par pašvaldības līdzekļiem un tas izmaksā dārgāk. 

Notiek debates par lēmuma projektā paredzēto summu un iesniegumā norādīto sacensību 

organizēšanai nepieciešamo pašvaldības līdzfinansējumu. 

Ivars Liepiņš rezumē, ka iezīmējas divi virzieni, pie kā jāstrādā – par lielu valsts vai 

starptautisku pasākumu piesaisti novadam un nepieciešamību mainīt noteikumus atbalstam 

biedrībām ikdienas sportam. 

Gundars Važa norāda, ka jāievēro esošie kritēriji un vienota pieeja. 

Mārtiņš Limanskis bilst, ka pēc izvērtēšanas kritērijiem un vienotas pieejas šim projektam 

nevar piešķirt papildu līdzekļus. Uzklausot biedrības vadītāja teikto, ar lēmuma projektā 

paredzētajiem 3000 euro ir par maz, lai sacensības noorganizētu. 

Laura Stūrīte paskaidro, ka sporta iniciatīvu pieteikumos tiek pieprasītas lielākas summas, 

nekā tām tiek piešķirts pašvaldības līdzfinansējums, jo līdzekļi tiek sadalīti, ņemot vērā 

izvērtēšanas kritērijus kopējās atvēlētās summas ietvaros. Biedrība var atteikties rīkot sacensības, 

ja ar līdzfinansējumu nepietiek. Piebilst, ka papildu finansējuma piešķiršana sacensību 

organizēšanai ārpus iniciatīvām nav godīga attiecībā pret tiem, kas iesniedz iniciatīvu pieteikumus. 

Aivo Bučiņš paskaidro par iesniegtajām iniciatīvām un faktiski nepieciešamo finansējumu 

biedrības ikdienas darbam ar jauniešiem. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai Finanšu komitejai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga 

Priede) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par finansiālu 

atbalstu BMX sacensību organizēšanai Tukuma pilsētā” (lēmuma 

projekts pievienots protokola pielikumā). 

6. § 

Par papildu finansiālu atbalstu FK Tukums 2000 dalībai 2024. gada  

Latvijas virslīgas čempionātā 

ZIŅO: Juris Kožeurovs – Kultūras, sporta un komunikācijas nodaļas sporta speciālists. 

IZSAKĀS: Ivars Liepiņš, Modris Liepiņš, Andris Fridrihsons. 
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Ivars Liepiņš informē, ka biedrības “FK Tukums 2000” prezidents Verners Akimovs 

neatliekamu darba pienākumu dēļ nevar piedalīties šajā komitejas sēdē, tāpēc lūdz deputātiem 

atļauju informāciju un prezentāciju sniegt Finanšu komitejas sēdē. 

Deputāti vienojas jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai Finanšu komitejai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga 

Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par papildu 

finansiālu atbalstu FK Tukums 2000 dalībai 2024. gada Latvijas virslīgas 

čempionātā” (lēmuma projekts pievienots protokola pielikumā). 

7. § 

Par pašvaldībai piederošu telpu nomas maksas un maksājumu, kas saistīti ar  

telpu lietošanu, atlaidi nevalstiskajām organizācijām 

ZIŅO: Juris Kožeurovs – Kultūras, sporta un komunikācijas nodaļas sporta speciālists. 

JAUTĀJUMI: Mārtiņš Limanskis. 

ATBILDES: Lelde Bičuša, Juris Kožeurovs. 

Juris Kožeurovs piebilst, ka līdz Finanšu komitejas sēdei lēmuma projekts tiks papildināts 

ar informāciju par noslēgtajiem telpu nomas līgumiem. 

Dace Adiņa rezumē, ka lēmuma projektā tiks veikti labojumi, un aicina balsot par lēmuma 

projekta ar labojumiem virzīšanu izskatīšanai Finanšu komitejai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga 

Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

akceptēt labojumus un iesniegt izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma 

projektu “Par pašvaldībai piederošu telpu nomas maksas un 

maksājumu, kas saistīti ar telpu lietošanu, atlaidi nevalstiskajām 

organizācijām” ar labojumiem (lēmuma projekts pievienots protokola 

pielikumā). 

8. § 

Informatīvs – Gada pārskats par 2024. gadā paveikto un 2025. gadā plānoto  

jaunatnes jomā 

ZIŅO: Sandis Ozoliņš – Tukuma novada Izglītības pārvaldes jaunatnes lietu speciālists, 

JAUTĀJUMI: Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Edīte Zelča. 

ATBILDES: Sandis Ozoliņš. 

IZSAKĀS: Inga Priede, Edīte Zelča, Laura Stūrīte, Dace Adiņa, Laura Bičkovska, Mārtiņš 

Limanskis, Andris Fridrihsons. 
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Sandis Ozoliņš informē un sniedz prezentāciju par jaunatnes politikas attīstības stratēģiju 

un paveikto. Dara zināmu, ka Jauniešu dome tika izveidota, bet darbība bija neregulāra un tā beidza 

darbību. Jaunatnes lietu komisijai notikusi tikai viena sēde, apstiprināts sastāvs, februārī plānots 

stiprināt jauno sastāvu. Piebilst par jauniešu forumu, konstatētajām problēmām jauniešu 

līdzdalībai, kā arī citiem darbiem un pasākumiem. 

Inga Priede bilst, ka četru gadu laikā nav īstenota ideja par pasākumu “Gada jaunietis”. 

Dace Adiņa vaicā, vai vērts Jaunatnes lietu komisiju veidot tagad, ja četrus gadus reāls 

darbs nav noticis. 

Sandis Čilipāns vaicā, kas reāli izdarīts, lai notiktu tas, kas apkopots un plānots. Ja jaunieši 

norāda, ka transports nokļūšanai uz pasākumiem ir problēma, kāds tam meklēts risinājums. 

Laura Stūrīte papildina, ka jauniešu kvorumā jaunieši identificēja vēl citas problēmas, bet 

nav sadzirdējusi neko par pēctecību, par nākamajiem soļiem. 

Dace Adiņa piebilst par Jauniešu kluba “10x10” iesniegumu, kurā minēts, ka jauniešiem ir 

ierosinājumi un vēlme darboties, bet nav atsaucības no jauniešu darba koordinatora. Par Izglītības 

un zinātnes ministrijas anketas par darbu ar jaunatni vienpersonisku aizpildīšanu. 

Sandis Ozoliņš atbild uz deputātu jautājumiem. 

Laura Bičkovska bilst, ka nenotiek kolēģu tikšanās, nav sadarbības. Nesaprot, kāpēc 

nenotiek komunikācija, kāpēc Sandis Ozoliņš visu dara viens. Nav informācijas par to, kas un kur 

notiek. 

Edīte Zelča vaicā, vai reāli vispār notiek šīs jomas vadība novadā. 

Andris Fridrihsons, rezumējot teikto, secina, ka deputāti nav apmierināti ar jaunatnes lietu 

speciālista Sanda Ozoliņa darbu. Darbs nav viegls, apjoms liels, bet darbs veicams labāk. 

Deputāts Rimants Liepiņš plkst. 12.40 pārtrauc dalību sēdē un iziet no sēžu zāles. 

Dace Adiņa piebilst, ka par jaunatnes jomu vēl būs diskusijas, aicina balsot par 

informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Modris Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča, 

Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
pieņemt zināšanai informāciju – gada pārskatu par 2024. gadā paveikto 

un 2025. gadā plānoto jaunatnes jomā.  

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde tiek slēgta plkst. 12.46. 

Sēdes vadītāja 

komitejas priekšsēdētāja   (personiskais paraksts)  Dace Adiņa 

Protokolēja 

lietvedības sekretāre   (personiskais paraksts)  Anita Belousa 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas parlamenta un padomes regulas (ES) 

2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko atceļ 

Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās daļas c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu 

juridisku pienākumu. 


